
The World Has Changed: LGBTQ People of Color Negotiate Family, Politics and Culture / Le monde a changé. Comment les personnes LGBTQ racisé-e-s négocient les enjeux familiaux, politiques et culturels

Mignon Moore*¹

¹Barnard College, Columbia University – United States

Abstract

English

Mignon R. Moore is Professor and Chair of Sociology at Barnard College. She has research and teaching interests in the sociology of family, race, gender, sexuality, qualitative methods, aging, and adolescence. Although her research spans various age cohorts, income ranges, social environments and methodological frameworks, it is united in its purpose to challenge those assumptions and paradigms drawn from the experiences of the dominant racial and socioeconomic group that cannot explain processes and outcomes for people who occupy a different structural position in society. She analyses race, gender, class and sexuality not just as identity statuses but structural locations that influence individual life chances and the ways individuals experience their social worlds. She is the author of *Invisible Families: Gay Identities, Relationships and Motherhood among Black Women* (2011 California Press) and she is currently writing *In the Shadow of Sexuality: Social Histories of African American LGBT Elders, 1950-1975* (forthcoming).

French

Mignon Moore est professeure de sociologie et directrice du département de Sociologie à Barnard College. Ses recherches et ses enseignements portent sur les questions familiales, raciales, de genre, de sexualité, les méthodes qualitatives, le vieillissement et l'adolescence. Si ses travaux portent sur un large éventail de cohortes, de revenus, d'environnements sociaux et de cadres méthodologiques, ils ont tous pour but de remettre en question les paradigmes et les présupposés découlant de l'expérience des groupes raciaux et socioéconomiques dominants, qui ne permettent pas de rendre compte de l'expérience des personnes occupant d'autres positions structurelles dans la société. Mignon Moore analyse la race, le genre et la classe non seulement comme des statuts identitaires, mais aussi comme des positions structurelles qui influencent les chances de réussite individuelle et la manière dont les individus vivent dans leur univers sociaux. Elle est l'auteure de *Invisible Families: Gay Identities, Relationships and Motherhood among Black Women* (2011 California Press) ; son prochain ouvrage s'intitulera *In the Shadow of Sexuality: Social Histories of African American LGBT Elders, 1950-1975* (à paraître).

*Speaker